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§1. Mötets öppnande 

 

Ordförande öppnar mötet. 

 

§2. Val av justerare 

 

Ellen Gunnars väljs till justerare 

 

§3. Besök av Mikael Thalin, kommunstyrelsens ordförande  

 

Nuläge Lillåhem: I våras visade det sig att behoven av ingrepp i Lillåhem var 

större än planerat. Kommunstyrelsen gav verksamheten i uppdrag att undersöka 

möjligheten till alternativ när ombyggnad ändå ska göras, t ex undersöka 

möjligheten att samla allt särskilt boende på ett ställe. Utredning har gjorts men mer 

uppgifter behövs gällande ekonomi samt hur stort projektet ska bli. Kostnad för 

ombyggnation är beräknad till ca 250 miljoner kronor. Taket för att ta lån är 

begränsat och man behöver tänka på alla förvaltningars kommande behov.  

Synpunkter från mötesdeltagarna är att det kan vara bra att ha olika byggnader för 

särskilt boende och trygghetsboende. Projektstart för ombyggnad är september 

2019 oavsett om man väljer en större ombyggnation än ursprungsplanen. 

En plan finns för hur man löser ombyggnaden evakuering för de boende. 

 

Det är viktigt med information ut till allmänheten. 

Personalen behöver känna sig delaktig och välinformerad. Feedback/inflytande 

till/från personalen viktig hela tiden under ombyggnation.  

 

Jesper Karlsson: 

Vi kommer att vara extra noga med planering av flytt av de boende. Personalen på 

boendet är med i planeringen. Evakuering kommer att ske etappvis och allt pekar 

mot att det blir två etapper. En del av byggnaden stängs av helt vid 

ombyggnationen.  

 

Ny budget och målprocess införs för att kunna mäta hur utvecklingen ser ut 

framåt. 

Just nu har vi en positiv befolkningsutveckling, högkonjunktur och många riktade 

statsbidrag. Prognosen är att om några år kommer det se annorlunda ut. Orsa 

kommun har inte behövt göra några besparingar i budgeten för 2019. 

 

Utbyggnad i Grönklitt pågår men brist på grundvatten gör att det inte går att 

bygga ut hur mycket som helst. Planer finns på en överföringsledning till Grönklitt 

då det är en ojämn belastning i reningsverket i Grönklitt. Antal arbetstillfällen ökar 

i Grönklitt. 

Grönklittgruppens huvudkontor kommer att flytta in på Dalagatan 1. Verksamhet 

samhälle och Näringslivskontor har flyttat till Swedbanks gamla lokaler. 
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§4. Föregående protokoll 2018-09-19 

 

Svar på frågor från förra mötet: 
 

Förekommer det trafikundervisning i förberedelseklass: 

Elsmarie Laggar-Bärjegård svarar: Detta har inte hunnits med då det är nya elever i 

förberedelseklassen som bara har undervisats en månad. Den trafikundervisning 

som vi haft hittills är när vi går på promenad utanför skolans område. 
 

Aktiviteter för äldre under sommaren 2018 

Carina Hedman svarar: Aktivitetssamordnarna jobbar mot de boende på Orsagården 

och Lillåhem. Aktiviteterna varierar under sommaren precis som de gör övrig tid på 

året beroende på ledigheter/semester, hur studieförbunden bokar in musiker. Ibland 

har vi fler aktiviteter under en vecka, ibland färre. 
 

Carl-Erik Wohlmer är tacksam för att han fått protokollet i större stil. 

 

Ordförande går igenom protokollet och lägger det till handlingarna. 

 
 

§5. Information från verksamheten, Jesper Karlsson 
 

Sedan årsskiftet har Orsa kommun bättre samarbete med slutenvården vid 

hemgång. Glädjande att kunna konstatera att det blivit mycket bättre och det gäller 

även hela Dalarna i stort. 
 

Fråga om vad som görs för att stärka baspersonalen vid hemgång från sjukhus  

Satsning görs på IBIC (Individens behov i centrum), ett behovsinriktat och 

systematiskt arbetssätt för att bättre se varje individs behov. Även en nystart görs på 

delegationsutbildningen.  
 

Verksamhet omsorg behöver bli bättre i det systematiska kvalitetsarbetet, det är ett 

av målen för verksamheten och arbete med förbättringar pågår. 

Inspektionen för vård och omsorg (IVO) besöker Orsa kommun under nästa vecka.  
 

Fråga om arbetsmiljön på Dalagatan 1 

Hälsa och sjukvårdsenheten finns samlad där och ingen utvärdering har ännu gjorts. 

Signaler från enhetschef Thommy Olofsson ger att verksamheten fått ett lyft. 
 

Fråga om styrsystem i Orsa 

Susann Lindblad: Nytt arbetssätt införs i och med flytten av Hälsa- och 

sjukvårdsenheten till Dalagatan 1, sjuksköterskor finns fortfarande dagligen på 

Lillåhem och Orsagården fram till kl. 15:00. Baspersonalen ska ringa till 

sjuksköterskorna vid behov och även dokumentera i Procapita.  
 

Fråga om utbildningsnivån i Orsa 

Satsning görs för utbildning av personalen. 
 

Fråga till nästa möte: 

Hur ser personalkategorierna ut till antal på Orsagården och Lillåhem? 
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§6. Information från kommunstyrelsen 

 

Se § 3 

 

§7. Information från landstinget 

 

Punkten utgår 

 

§8. Äldreombudet informerar, Kristina Linder Gunnars  

 

Utvärdering från äldremässan: 

Det var mer än 70–75 besökare på äldremässan den 4 oktober på Lillåhem, sedan 

tappade Kristina räkningen. Förra året var det ca 25 besökare. 

18 personer svarade på den enkät som delades ut under mässdagen. 

Synpunkter som framkom: många positiva kommentarer om mässan, 

besöksgruppen bör vara med, dåligt annonserat 

Föreläsningarna som hölls under mässan bytte lokal och lades i anslutning till 

mässlokalen vilket var bra. 
 

Behov av äldreombud ökar.  

 

§9. Övriga frågor 

 

Carl-Erik Wohlmer påpekar att det fortfarande finns gropar i parken, två ställen är 

ifyllda men det finns ojämnheter kvar. Undrar vidare vem som ansvarar för 

gräsytorna i centrum, en del fläckar är bruna och borde åtgärdas. 

Går de offentliga toaletterna vid Centralgrillen att använda eller är de låsta? 

 

Trygghetslarm ingår i maxtaxan i Orsa kommun. 

Men är trygghetslarm dyrare i Orsa än i Mora? 

 

 


